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Fråga om Baldersnäs Din Hälsocentral ställd till ordförande i hälsovalsutskottet, 
Henrik Olofsson (SVG).  
 
Baldersnäs Din Hälsocentral i Bollnäs hålls stängd. I regionstyrelsen fattade majoriteten ett 
beslut om att en handlingsplan ska tas fram för hur Baldersnäs HC ska kunna öppnas igen och 
den skulle vara färdig 30:e april. I skrivande stund finns fortfarande ingen handlingsplan och 
det hörs inget om hur den politiska majoriteten avser lösa problemen med bemanning trots 
Sjukvårdspartiets höga tonläge i valrörelsen och därefter. 
 
Dessutom har majoriteten beviljat sig själva, utan nytt beslut i regionstyrelsen, en förlängning 
av tiden för att ta fram handlingsplanen.  
 
Tvärt emot det höga tonläget från Sjukvårdspartiet, om vikten av att öppna Baldersnäs HC, 
har förslag om att erbjuda särskilda arbetsvillkor, som skulle gynna rekryteringar till bland 
annat Baldersnäs HC, direkt avvisats. Majoriteten säger att en handlingsplan ska tas fram 
eller att det redan finns en handlingsplan, men hur den handlingsplanen ser ut vet dock ingen 
och allra minst bollnäsborna som saknar och behöver sin hälsocentral.  
 
 
Min fråga till hälsovalsutskottets ordförande, Henrik Olofsson (SVG) blir därför: 
 
Kommer Baldersnäs Din Hälsocentral att öppnas igen och i så fall när?  
 
 
Ulla Andersson 
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